

7D6N Formosan Island

night market happy journey

Day1 **FRI** Departure → Taipei

Upon arrival, transfer to Taoyuan County- After check in, free at own leisure. ●Papa Whale or similar

Day2 **SAT** Taipei-Taichung

Taiwan Presidential Office ~ Chiang Kai-shek Memorial Hall ~ Jiufen street ~ Yizhong Night market

Taiwan Presidential Office : Office of the President of Taiwan Governor-General Office of the former period of Japan, for the post-Renaissance building, is a national historic site, New Year and National Day flag-raising ceremonies are held here, full of classical style facade architectural vocabulary, including round arched windows, bull's-eye windows, brackets, Roman style ... and so called Taiwan's representative in Japan during the construction.

Chiang Kai-shek Memorial Hall : To commemorate the first president Chiang Kai-shek in Taiwan and built sprawling, beautiful architecture, is the public activities of the party and wedding resort, have become must-visit destination for foreign tourists.

Jiufen street : once abandoned after the mountain to dig gold, for the movie "City of Sadness" and once again flourishing, becoming the longest one of Taiwan's most lively streets, a variety of souvenirs, souvenirs and snacks, attract large numbers of tourists up the mountain shopping Do not miss the famous snack - taro round nine.

Yizhong Night market : Yizhong night market is a well-known night market in Taichung , with gourmet snacks and cheap clothes and shoes famous . Located in the student district , so inexpensive, there are quite a few dishes like a chicken Zhonghao , eighty-two grilled chicken, ice tea A month , jiguanq savory chicken , A SIR tea waiting for you. ●B/L/-- ●Miller Inn or similar

Day3 **SUN** Taichung-Tainan-Kaohsiung

Puppet museum ~ Teresa Teng Birthplace ~ Chihkan Tower ~ Shennong Street ~ Formosa Versailles ~ Liuhe Night Market

Shennong Street : a district of Wenchuang, an emerging district of Tainan City, with a considerable amount of cultural and creative art and ancient flavor food appearing around these two streets, demonstrating the innovative culture and vitality of the ancient city

Formosa Versailles : The museum, sponsored by Chimei Corporation, is located within the Metropolitan Park in Tainan and has become the latest attraction in Southern Taiwan. It was built as European style with Western art and culture.

Liuhe Night Market : The night market is not far away if you walk from Kaohsiung Railway Station along the Zhongshan Road straight forward, which takes only ten minutes more, and then turn right to Liuhe Road. In daytime, the market is a straight road, and turns into prosperous market area in nighttime. There are 138 stalls in Liuhe Night Market, most of them serve snacks and food. ●B/L/-- ●Golden Pacific Hotel or similar

Day4 **MON** Kaohsiung-Nantou

Lianchitan Scenic Area ~ Golden Vigor Castle ~ Buddha Memorial Center ~ SPA HotSpring resort

Lianchitan Scenic Area : Kaohsiung famous scenic spot, and the dragon tower was quite characteristic of the cultural construction of the temple, you can walk into the dragon tower, I remember, "the dragonthroat, the jaws of death" for their own good luck

Golden Vigor Castle : pineapple cake Taiwan first tourism facility , such as the appearance of the castle fairy tale world , technology way to present growth and production process pineapple cake pineapple and slightly Technology Interactive games are suitable for both adults and children a visit the castle of happiness



Buddha Memorial Center : Built to worship buddha's relic, the construction combines both Chinese and foreign techniques and skills. The main statue of the temple is 108 meters high and considered as the tallest statue of the world. ●B/L/D ●Peikong creek resort & Spa or similar

Day5 **TUE** Nantou-Taichung

SUN moon Lake ~ Sun Moon Lake cable car ~ Formosan Aboriginal Cultural Village ~ Fengjia Night Market

SUN moon Lake : The SUN Moon Lake, located in the middle of Taiwan, with an elevation of 748 meters above sea level, is the only natural big lake in Taiwan. The southern part of Lalu Island is shaped like a new moon, and the northern part is shaped like a sun; hence the name SUN Moon Lake.

Formosan Aboriginal Cultural Village : Taiwan's first Aboriginal-themed room amusement park, in addition to stimulating the diversification of rides, also Taiwan's major minority settlements and wax, giving you a glimpse of the mysterious indigenous customs and culture and passion .

Fengjia Night Market : It is one of Taichung's famous commercial business districts, covering approximately one kilometer in diameter around Feng Chia University and includes the Fengjia-Wenhua Night Market, Fengjia Rd., and Fuxing Rd. In this CBD, you can find delicious snack foods and quality clothes at reasonable prices to express your unique personality. ●B/L/-- ●Galerie hotel or similar

Day6 **WED** Taichung-Taipei

Neiwan street ~ Hup Sing train station ~ The Grand Hotel ~ Shihlin Night Market ~ Ximending

Neiwan street : is within one of the three railway lines in Taiwan, a total length of about 200 meters in the streets, the streets are all local characteristics of wild ginger flower dumplings, Purple bun, Hakka Lei Cha, cattle wan water, too pot rice Hakka cuisine. The store is not timing the launch of local traditional handicraft activities.

Hup Sing train station : Hup Sing station will soon be abandoned, but because of a love story was retained by the lavender forest group took over, so that it once again born into a romance romantic main station

Ximending : This collection of all the favorite of young people nowadays, film, fashion, jewelry, fashion boutique, exotic tattoos, international cuisine, idol singer sings ..., let Ximending become a favorite of young popular new park .

Shihlin Night Market : One of the largest night markets in Taipei, famous at home and abroad in a variety of traditional snacks, such as ho big chicken, tofu, oyster omelet, frogs lay eggs, Shihlin sausage ... and other Taiwanese snacks taste. Cheap clothes jewelry is also a good choice for shopping.

The Grand Hotel : Taiwan's first five-star hotel with the appearance of ancient Chinese palace. It is where Taiwan government held a state banquet and to serve leaders from other countries. It is also an important tourist landmark in Taipei. ●B/L/-- ●Papa Whale or similar

Day7 **THU** Taipei → Sweet Home

After breakfast, you are free at leisure till your departure transfer to Taoyuan C.K.S. Airport. Home Sweet Home! ●B ●Sweet Home

●The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

7天

寶島夜市樂悠悠

feat. 奇美博物館、九族文化村

- * 入住台灣夜市精華區，滿足您購物及享受台灣小吃的慾望
- * 每天早上9點後出發，充裕的休息時間
- * 安排特色景點：鄧麗君故居、神農街、奇美博物館、九族文化村、高山觀景纜車、內灣老街

保證入住
西門町、
逢甲夜市

GV2-7D19005A

星期五出發
Depart Every Friday

Day1 FRI

接機~酒店

● 德立庄PAPA飯店或同級4★

出發地→台北

抵達機場後由優秀導遊迎接，出機場後前往指定下榻酒店，台北是台灣最大的都市，體驗台北整體發展活潑的多樣性。

Day2 SAT 台北→台中

● 早餐/九份小吃/夜市自理
● 富豪飯店或同級4★

9點出發~總統府~中正紀念堂~九份~一中夜市

台灣總統府：總統府原為日本時期的台灣總督府辦公廳，為後期文藝復興式建築，是國定古蹟，元旦及國慶日皆在此舉行升旗典禮，立面充滿古典樣式的建築語彙，包括圓拱窗、牛眼窗、托座、羅馬柱式…等，堪稱日本時期台灣的代表性建築。

中正紀念堂：為紀念台灣第一位總統 蔣介石而建造，占地廣闊、建築美麗，是民眾活動聚會及婚紗攝影的勝地，更成為國外遊客必訪之地。

九份：曾經是挖金礦後的廢棄山城，因電影《悲情城市》而再度繁華，成為台灣最熱鬧最長的一條老街，各式各樣的手信、紀念品及小吃，吸引大量遊客上山逛街，千萬不可錯過有名的小吃~九份芋圓。

一中夜市：一中夜市為台中知名夜市，以美食小吃及廉價衣服鞋子著名。地處學生商圈，因此物美價廉，有相當多美食如一中豪大雞排、八兩碳烤雞排、阿月紅茶冰、繼光香香雞、阿SIR茶飲...等您來親自品嚐。

Day3 SUN 台中→台南→高雄

9點出發~布袋戲館~鄧麗君故居~赤崁樓 ● 早餐/擔仔麵料理/夜市自理
樓~台南神農街~奇美博物館~六合夜市 ● 香富飯店或同級4★

鄧麗君故居：鄧麗君出生地在雲林，平凡的地方，卻誕生了華人史上最知名歌手，讓我們來一探這平凡的巨星故居。

赤崁樓：前身為荷治時期興建的歐式建築普羅民遮城，紅毛樓，在地人稱為番仔樓，曾為全島統治中心，被列為國家級古蹟，城上修復的痕跡，也記錄著台灣400多年來的歷史統治變化。

神農街：為台南市新興的一區文創街道，集合了相當多的文創藝術及古早味美食於這兩條街道周圍，展現了古城的創新文化與活力。

奇美博物館：位於都會公園內的奇美博物館建築，為台灣最新景點，以西方藝術為主軸，外表蓋的如同歐式皇宮，氣派雄偉，內有相當多令人驚豔之國外藝術古董，堪稱西洋版之故宮博物院。

六合夜市：為高雄最有名的觀光夜市，更被觀光局網路評選為台灣第一名夜市，內有相當多美食如海鮮粥、木瓜牛奶、擔仔麵、臭豆腐...等你去品嚐。

Day4 MON 高雄→南投

● 早餐/貴族世家西餐晚餐
● 北港溪沙八溫泉渡假村或同級4★

9點出發~蓮池潭風景區~龍虎穴口雙塔~黃金菠蘿城堡~佛陀紀念館~溫泉度假村

蓮池潭風景區：為高雄著名風景區，龍虎塔為相當特色之廟宇文化建築，您可以走進龍虎塔內，記得『入龍喉、出虎口』為自己帶來好運喔!

黃金菠蘿城堡：為台灣第一名鳳梨酥觀光工廠，外觀如童話世界的城堡，以科技方式來呈現鳳梨的成長及鳳梨酥的製作過程，並有些許科技互動遊戲，是一處大人小孩都適合參觀之幸福城堡。

佛陀紀念館：佛陀紀念館為供奉佛祖的舍利子而建，是一座融合古今與中外、傳統與現代的建築，具有文化與教育、慧解與修持的功能，主館上方為世界最高108米佛像，館內並有全世界第一間素食Starbucks，相當特別。

Day5 TUE 南投→台中

9點出發~日月潭文武廟~日月潭高山觀景纜車~九族文化村~逢甲夜市

● 早餐/午餐/夜市自理 ● 拓程商旅或同級4★

日月潭風景區：全台最大淡水湖泊，四周群巒疊翠，山水相映的景致相當美麗，南形如月弧，北形如日輪，所以名為『日月潭』，是古今中外遊客來台必訪景點。

九族文化村：台灣第一間以原住民主題的遊樂園，除了多元化刺激的遊樂設施之外，亦有台灣各大小數民族的聚落及蠟像，讓您一窺原住民神秘的風俗文化及熱情。

逢甲夜市：是全台最大且著名的觀光夜市，逢甲夜市的消費以『便宜又大碗』為最吸引各路愛好夜市的民眾；逢甲夜市以新奇又有趣的小吃聞名，成為創新小吃的原始地，大腸包小腸、碳烤雞排、懶人蝦、紅茶冰...等都是不可錯過的美食。

Day6 WED 台北

9點出發~內灣老街~合興愛情火車站~圓山風景區~士林夜市~西門町

● 早餐/午餐/夜市自理 ● 德立庄PAPA飯店或同級4★

內灣老街：內灣為台灣三大鐵路支線之一，老街總長約有200公尺，街道兩旁皆是具有地方特色的野薑花粽、紫玉菜包、客家擂茶、牛浣水、過鍋米粉……等客家美食。店家還不定時推出地方傳統手工藝活動。

合興車站：合興車站即將荒廢，卻因一段愛情故事而被保留，後由薰衣草森林集團接管，令其再次重生而成為愛情為主軸的浪漫車站。

圓山大飯店：台灣第一座五星級酒店，外表相當中國風，內部金碧輝煌，是台灣舉辦國宴、各國元首入住首選。

士林夜市：台北市最具規模的夜市之一，以各種傳統小吃聞名國內外，如豪大雞排、臭豆腐、蚵仔煎、青蛙下蛋、士林大香腸...等各種台灣小吃可品嚐。便宜的衣服首飾亦是購物的好選擇。

西門町：這裡集合了時下年青人所有的最愛，電影、流行服飾、飾品、流行精品、舶來品、刺青、各國美食、偶像歌手簽唱會...，都讓西門町成為年輕人最愛流行新樂園。

Day7 THU 台北→甜蜜的家

● 早餐

早餐後，自由活動至時間到送往機場，搭乘豪華客機返回甜蜜的家。

● 上述行程僅供參考，正確行程乃依照當地接待社按當時實際狀況重新調整為主

2019 GV2 價格表

行程編號	團名	抵台日期	Tour Fare 價格	Tipping 服務費	Single Supplement 單人房差
GV2-7D19005A	Formosan Island Night Market Happy Journey	●●●	SG\$430	SG\$32	SG\$220

1. 1 adult & 1 child share room, child is the same price with adult
2. 2 adults & 1 child share room, child extra bed 95%, child no bed 75%
4. More than 110 centimeters (or 6 years old to 11 years old) Child extra bed, below 110 cm child no bed fare

◎ 以上報價有效期限為2019年1月2日至2019年12月25日（出發日）為止。

Tour Validity : 02 Jan 2019 - 25 Dec 2019

◎ 春節期間不適用 1月28日~2月10日(以出發日為準)

Block Out Dates : 28 Jan 2019 - 10 Feb 2019

[Click here to Submit Enquiry](#)

(BD-010918)